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ZÁPISNICA 
zo 14. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 1. 4. 2016 
 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja  

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2015  

4.  Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 

5. Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie projektov z fondov EÚ a ŠR v rokoch 
2016 – 2020 

6. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

8. Dohoda o spolupráci - Cezhraničná regionálna súdržnosť územných samospráv v povodí 
Tisy 

9. Pristúpenie Košického samosprávneho kraja k Dohovoru primátorov a starostov ako 
koordinátora Dohovoru  

10. Informačno-poradenské centrum na Úrade Košického samosprávneho kraja 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie JUDr. Konkoly privítal prítomných a skonštatoval, že na rokovaní komisie 
sú prítomní 12 členovia komisie, čo je nadpolovičná väčšina, to znamená, že rokovanie je 



uznášaniaschopné. Predseda predložil návrh o zmenu v programe rokovania z dôvodu zmien 
v programe zasadnutia Zastupiteľstva KSK: v 10 bode programu namiesto „Stratégia podpory 
rozvoja dobrovoľníctva v Košickom kraji” má byť prerokovaný materiál „Informačno-
poradenské centrum na Úrade Košického samosprávneho kraja”.  
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 5/2016: 
Komisia schválila upravený program rokovania. 
 
Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Podrobný výklad k materiálu Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 
Košického samosprávneho kraja podal hlavný kontrolór..  
 
Diskusia: Ing. Bašták, JUDr. Konkoly, Ing. Zachariaš 
K materiálu nemal pripomienky, poukázal na problém parkovania pri Úrade KSK. Predseda 
komisie konštatoval, že tento problém síce nesúvisí s predloženým materiálom, ale určite 
treba to riešiť. Ing. Zachariaš tiež sľúbil, že to prednesie na pôde vedenia KSK.   

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 6/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Podrobný výklad k materiálu podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií. 
 
Diskusia: p. Rečka, Ing. Rušinová, Ing. Hudák, JUDr. Konkoly. 
P. Rečka sa spýtal na mechanizmus tvorby a fungovanie rezervného fondu – odpoveď podala 
Ing. Karafová a p. hlavný kontrolór vysvetlil ďalšie detaily tohto peňažného fondu; Ing. 
Rušinová sa pýtala, prečo sa už dopredu kalkuluje naviac prácami na investičných projektoch 
– doplňujúce vysvetlenie k tomu podal Ing. Zachariaš. JUDr. Konkoly sa pýtal na celkovú 
zadlženosť kraja, či sa prepočítava na hlavu občana, či nám rastie alebo klesá. Konštatoval, že 



v reálnom živote sa hlavne u investičných projektov prejavujú veľké odchýlky medzi 
očakávaným vývojom plánovaného čerpania financií a skutočnosťou. Upozornil na to, že 
v tomto smere je treba sa správať obozretne a zachovať finančnú opatrnosť. Odpoveď Ing. 
Karafovej doplnil p. hlavný kontrolór, ktorý aj s konkrétnymi aktuálnymi údajmi za posledný 
mesiac ilustroval bezpečnosť úverovej politiky KSK.  
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 7/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a v časti A zobrať na 
vedomie, v časti B schváliť v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k úprave rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 podala Ing. 
Karafová, vedúca odboru financií.  
 
Diskusia: p. Rečka, Ing. Hudák, Ing. Zachariaš 
P. Rečka sa spýtal na 8 mill. položku pre kultúru. Vedúca OF vysvetlila, že sú to transfery zo 
ŠR. P. hlavný kontrolór a Ing. Zachariaš doplnili vysvetlenie týkajúce sa finančných operácií 
EÚ projektov. Ing. Karafová uviedla, že tie údaje v štruktúre rozpočtu majú informatívne 
charakter, nepodliehajú schvaľovaniu zastupiteľstvom, uvádzajú sa len kvôli transparentnosti 
a lepšej prehľadnosti, na čo vlastné a európske finančné prostriedky sa vydávajú.  
 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 8/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Podrobné informácie k zabezpečeniu úverových zdrojov poskytla Ing. Karafová, vedúca 
odboru financií.  
 
 
 



Diskusia: Ing. Rušinová, p. Rečka. 
Ing. Rušinová sa pýtala, či už je podpísaná zmluva na úver. Ing. Karafová uviedla, že ešte sa 
len bude vyberať inštitúcia, to je len informatívny materiál, materiál k odsúhlaseniu 
konkrétneho úveru so všetkými náležitosťami bude predkladaný pravdepodobne na júnové 
zasadnutie zastupiteľstva. 
 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 9/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Informáciu o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií podala vedúca odboru financií Ing. Mária Karafová.  
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 10/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
Podrobný výklad materiálu poskytol Ing. Kandráč, vedúci odboru školstva.  
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 11/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 



Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
Informácie k materiálu podal Ing. Zachariaš, podpredseda Košického samosprávneho kraja. 
Uviedol že materiál bude stiahnutý z programu zastupiteľstva lebo sa rozhodlo, že KSK 
nevstupuje do ďalšieho EZÚS. Je možné dohodnúť spoluprácu medzi EZÚS Via Carpatia 
a EZÚS Tisa - zatiaľ KSK sa zúčastní v aktivitách ako pozorovateľ.  
 
Diskusia: – 
 
Členovia komisie poskytnuté informácie zobrali na vedomie . 

K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
Podrobný výklad k materiálu podal Ing. Fülöp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, 
územného plánovania a životného prostredia. 
 
Diskusia: Ing. Zachariaš, Ing. Ťapák. 
Ing. Zachariaš a Ing. Ťapák doplnili informácie, poukázali na spojitosť s programom Elena 
a súvis znižovania energetickej náročnosti budov s emisiami uhlíka, ako aj s naplnením 
programu klimatických zmien. 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 12/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Ing. Fülöp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného prostredia 
informoval o zriadení Informačno-poradenského centra v KSK, ktoré má za úlohu poskytnúť 
informácie záujemcom o možnostiach čerpania zo ŠF.. 
 
Diskusia: Ing. Bašták, p. Rečka. 
Ing. Bašták sa spýtal, či centrum bude na pôde Úradu KSK, alebo budú pracovníci chodiť do 
terénu. P. Rečka sa informoval, či to bude bezplatná služba. Ing. Fülöp uviedol, že IPC bude 



na pôde úradu, ale do úvahy prichádza aj poskytovanie poradenstva cez vysunuté pracoviská, 
resp. že sa budú výjazdy do okresov. Služba bude pre záujemcov bezplatná. 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 13/2016: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie:    – 

K bodu č. 12 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predseda komisie poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
V Košiciach dňa 4. 4. 2016 
Zapísal Ing. Peter Ťapák 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
 


